
Vragen voor het rondvraagmoment 11 september 2020 

 

Vragen  Nadere toelichting Fracties  Lid GS  
1. Wat is de stand van zaken rond de uitvoering van het 

actieprogramma nieuwe woonvormen, wordt het voortvarend 
opgepakt? 
 

2. Weet de gedeputeerde dat in haast elke Brabantse gemeente 
initiatiefnemers graag aan de slag zouden gaan, maar vaak tegen 
(juridische) argumenten aanlopen? 
 

3. Klopt onze veronderstelling dat ook binnen de huidige Interim-
omgevingsverordening voldoende juridische ruimte bestaat om, 
ook buiten de kernen, initiatieven mogelijk te maken? 
 

4. Wat kan en gaat de gedeputeerde doen om te zorgen dat bouw 
van deze in Brabant zeer gewenste woonvormen nog dit jaar 
grootschaliger van de grond komt, bijvoorbeeld in relatie tot 
locaties van stoppende agrariërs? 

 

In maart 2020 is het actieprogramma nieuwe 

woonvormen vastgesteld, dat ruim baan geeft aan 

initiatieven voor anders wonen. In de praktijk verlenen 

meerdere gemeenten geen medewerking, om 

bijvoorbeeld juridische redenen. Initiatiefnemers 

zouden moeten wachten op de uiteindelijke 

omgevingsverordening in 2021. Ook is het programma 

niet in alle gemeenten bekend. Het aantal initiatieven 

groeit Brabantbreed echter met de dag, van knarrenhof 

en tiny houses park tot zorginitiatieven nieuwe stijl. Er is 

dus veel vraag en aanbod; realisatie lijkt echter om 

juridische redenen te stagneren. 

VVD (Wilma 

Dirken) 

Erik Ronnes 

1. Is de gedeputeerde het met D66 eens dat de toenemende drukte in 

de Brabantse natuurgebieden met de daarbij horende overlast, 

aanleiding is om hierop actie te ondernemen?  

 

2. Ziet de gedeputeerde ook dat een herhaling van de succesvolle 

campagne “Een dumper is een stumper”, ditmaal specifiek gericht 

op jongeren, een goed instrument is? 

 

1. 3. Is de gedeputeerde bereid om de campagne op korte termijn te 

starten? Zo ja, wanneer is dit mogelijk? 

De afgelopen week was in het nieuws (bv Brabants 

Dagblad (artikel van 07-09-2020) dat het drukker is 

dan ooit in de Brabantse bossen. Wildkamperen, 

vuurtjes, barbecues, drugsdumpingen en illegale 

feesten zijn een aantal voorbeelden hiervan. Door 

deze drukte neemt ook de overlast toe en dat heeft 

effect op de natuur. Dat blijkt ook uit een enquête van 

het tv-programma De Monitor onder boswachters en 

groene boa’s. 

  

Door de coronamaatregelingen is het niet meer 

mogelijk op stap te gaan zoals jongeren gewend zijn. 

Ze organiseren daarom feestjes in de bossen en laten 

na afloop ook een heleboel troep achter.  

D66 (Janneke 

van Kessel) 

Wil van Pinxteren 

. 



Maar al veel langer is dumping in de natuur een 

probleem. Eerder organiseerde de provincie daarom 

op initiatief van onder andere D66 de campagne ´Een 

dumper is een stumper’. De campagne was succesvol 

en veel toezichthouders en boswachters zagen een 

positief effect.  

 

Het bos is in de nacht van de dieren en niet van de 

jongeren. D66 vindt de recente publicatie aanleiding 

om opnieuw in te zetten op het voorlichten over de 

effecten van afvaldumpingen in de Brabantse natuur. 

 

 


